



温室气体核查声明

注册号：0350125CA10005R0M

兴原认证中心有限公司作为第三方审定与核查机构，依据ISO14064-3:2019对河源市禾望电气有限公司的温室气体陈述进行了核查。

核查准则：ISO 14064-1:2018

核查地址：河源市高新技术开发区科六路南星晨实业园区（1、2、4、A、B、C栋）

核查周期：2024年1月1日至2024年12月31日

经核查，温室气体排放量：

排放类别		温室气体排放量
直接 GHG 排放		70.36 tCO ₂ e
间接 GHG 排放	能源排放	3962.73 tCO ₂ e
	运输排放	非重大间接排放，未量化
	组织使用产品的排放	
	组织生产的产品使用排放	
	其它排放	
温室气体排放总量		4033.09 tCO ₂ e

该声明不存在实质性偏差，并且公正地表达了温室气体数据和信息，达到了商定的合理保证等级，温室气体排放和清除的量化和报告符合ISO 14064-1:2018的相关要求。

颁证日期：2025年3月13日^注



签发人：王启林



注：通过扫描二维码可获知证书的有效状态。该证书信息还可在兴原认证中心有限公司官方网站（www.xqcc.com.cn）上查询。

兴原认证中心有限公司

北京市海淀区上地三街9号金隅嘉华大厦C座7层
www.xqcc.com.cn



Greenhouse Gas Verification Statement

Registration No. 0350125CA10005ROM

Xingyuan Certification Center CO.,LTD.(XQCC) as a third party validation and verification body verified the GHG statement of Heyuan Hopewind Electric Co., Ltd. according to ISO14064-3:2019.

Verification Criteria: ISO 14064-1:2018

Verification Address: Xingchen Industrial Park, South Keliu Road, High-Tech Development District, Heyuan, Guangdong, China (Building 1, 2, 4, A, B, C)

Verification Cycle: from 1.1.2024 to 12.31.2024

By verification, GHG Emissions as follows:

Emission Type		Certification Value
Direct Emissions		70.36 tCO ₂ e
Indirect Emissions	Imported Energy	3962.73 tCO ₂ e
	Transportation	Non-significant indirect emissions, unquantified
	Products Used by An Organization	
	The Use of Products from The Organization	
	Other Sources	
Total Emissions Quantified		4033.09 tCO ₂ e

The GHG statement is free from material misstatements and unbiased representation of GHG data and information. The reasonable level of assurance provided by the verification is consistent with the agreed verification objectives, criteria and scope. The GHG statement is prepared in accordance with the related requirement of ISO14064-1:2018 on quantification and reporting of GHG emissions and removals.

Date of issue: Mar. 13, 2025



Representative: *Wang Honglin*



NOTE: The validity of the certificate can be verified by scanning QR code.
The information of the certificate can be available in <http://www.xqcc.com.cn>.

XINGYUAN CERTIFICATION CENTRE CO., LTD.

7FL, Tower C, Jiahua Plaza, No.9 Shangdi 3 St., Haidian, Beijing
www.xqcc.com.cn